
Acta de la sessió  de la Junta  de Districte 
Marítim

Data: 06 de juny 2022
Número: 06/2022
Caràcter: Ordinari
Hora: 20:00h
Lloc: Saló de Reunions CC «la Marina»

Assistixen:

Mari Carmen Ribera Soriano Presidenta

Esteban Ventura Martí Vocal (Concejal Ciudadanos )

Lidón Ribera Soriano Vocal (Vecina Designada PSPV-PSOE)

Vicente Guillamón Terrado Vocal (Concejal Partido Popular)

Vicent Ortiz Ramos Vocal (Vecino  Designado Alcaldia)

Jose Carles Mas Vocal (AAVV Meridiano)

Tica Palau Campos Vocal (AAVV Faro)

Matilde Ramos Alonso Vocal  (Vecina Designada Alcaldia)

Vicent Bonachera Forner Vocal (AC Grup Scout)

Tonica Miralles Cumba Vocal (AC Unió Musical del Grau)

Roman Simó Gómez Secretario

No assistixen: Manuel Gonzalez Galván ( AAV Marjalería).

Excusen la  seua assistència: Ana Raga  Cases  (Vocal  Representant  AMPA’s),  Esther
Giner Hidalgo (Vocal  Veïna Designada PP)

Orde del dia:

1.- Aprovació Acta 2 de maig 2022

2.- Informació Presidenta

3.- Sant Pere 2022

4.- Precs i preguntes

En el Saló de Reunions del Centre Cultural “la Marina” del Grau de Castelló,
sent les 20:00h del dia 6 de juny de 2022 sota la presidència  de la Excel·lentíssima
Senyora  tinent  d'alcalde Mari  Carmen  Ribera  Soriano,  es  reunixen  els  senyors  i
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senyores abans mencionats a fi de celebrar sessió ordinària de la  Junta de Districte
Marítim, amb la meua assistència com a secretari delegat del districte per a donar fe
de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la presidència es procedix a iniciar la
sessió. 

1.- APROVACIÓ, SI ÉS PROCEDENT, De l'ACTA DE DATA 2 de MAIG DE 2022

La Sra. presidenta va preguntar als presents si tenien alguna objecció que fer
a la redacció de l'acta de la passada  sessió celebrada el 2 de maig de 2022.

No havent-hi cap objecció, s'aproven per unanimitat.

2.- INFORMACIÓ SRA. PRESIDENTA

La Sra. presidenta va comentar als presents que ja s’havia traslladat de lloc el
contenidor que molestava en la Pça Pintor Porcar. Va afegir, respecte de la manca de
papereres al Grau de la qual s’havia queixat la Sra Giner, que el tècnic responsable ja
ha fet un estudi i procedira a afegir papereres on s’ha detectat que es necessiten.

Va continuar dient que ja s’havia reparat un tram  de la carretera que entrava
a Port Sur, i que els solars bruts que hi han entre Pça Josefina Peris i Cami Serradal
estarien  nets  abans  de  Sant  Pere.  A  mes,  va  informar  que  ja  s’havia  iniciat  la
desinsectació  de  paneroles  i  la  desratització  al  Grau,  junt  en  la  neteja  del
clavegueram.

Va informar que el proper diumenge s’anava a celebrar al Moll de Costa , per
primera vegada a Castelló, el  Dragon Boat Festival  en horari de 10:00h a 14:00 i de
16:00h a 20:0h. Va dir que es tracta de uns vaixells que tenen a la proa un cap de
dragó i que s’enfronten imitant les «justes medievals». A més, faran espectacles de la
cultura xinesa

També va informar de que el dia 1 de juny havia hagut reunió en Marjalería
pel  tema  del  drenatge  de  Bovar  per  a  donar  solució  al  problema  de  les  aigües
estancades, i també pel tema de la vivenda construïda il·legalment damunt la tuberia
trencada. S’havia decidit que l’Ajuntament es faria càrrec del que costara solucionar el
tema i que una vegada solucionat es voria a qui se li repercutia el gasto.

Finalment va informar els presents que s’havia començat ja amb la neteja de
camins i séquies, i va enumerar tots els tractaments contra el mosquit que s’havien
dut a terme en Marjaleria, camí per camí i especificant els tipus de tractaments.

3.- SANT PERE 2022

La Sra presidenta va informar els  presents  que el  dimecres 8 de juny es
presentava el llibret de festes en el Salo d’Actes del CC «La Marina». 

Sobre el tema de l’estacionament en festes va comentar que s’havia intentat
que se cediren els terrenys de «Talleres del Puerto» però no podia ser perquè la nau
principal no era segura, ja que estaven obrant. A pesar d’això, s’havia aconseguit que
l’actual  propietari  dels  terrenys  on  estava  la  residència  del  BCH  li’ls  cedira  a
l’Ajuntament per a fer-los servir de parking en Sant Pere. A mes, s’utilitzaria el parking
de Carrefour com a parking dissuasori  - al igual que s’havia fet en Escala a Castelló –
per a que la gent de Castelló deixara el cotxe allí i es baixara amb el TRAM.
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Per a finalitzar va comentar els actes mes importants (Processons, paelles,
mascletades...etc) que es farien durant les festes.

PRECS I PREGUNTES

El  Sr Guillamon es va queixar de que s’havien fet  els ancoratges per a les
noves barreres i no s’havia netejat.

També va preguntar si en Sant Pere s’anava a reforçar la seguretat.

Va contestar la Sra. presidenta que ja estava demanat.

El  Sr Guillamon es va queixar de que no s’havien ficat les passarel·les de la
platja i els socorristes estaven des del dia 1.

Va contestar la Sra. presidenta que avui s’havien col·locat les passarel·les que
faltaven.

El Sr. Guillamon també va demanar que es ficaren mes papereres a la platja i
va preguntar quan es podrien muntar els «xiringuitos».

Va contestar la Sra. presidenta que en un principi deurien poder muntar el 10
de juny, però que en tot cas era Conselleria qui havia de donar el permís.

El  Sr Guillamon va finalitzar dient que el carril bici de l’avinguda del Port, a
l’eixida del Col·legi L’Iilla esta ple de matolls i hauria que netejar-lo.

El  Sr  Mas   es  va  queixar  de  que  en  un  reguer  del  Meridià  hi  havia  un
abocament d’uralita i no sabia qui es tenia que fer càrrec de replegar-lo.

Va contestar  la  Sra presidenta que li  passara fotos i  ubicació per  intentar
solucionar ho.

La  Sra.  Palau  va  preguntar  si  l’empresa  que  replega  els  contenidors  de
reciclatge es la mateixa de sempre  o havia canviat.

La Sra presidenta va contestar que en principi era la mateixa

La Sra. Palau  va dir que ho preguntava perquè sempre estaven molt plens.

Va contestar la  Sra. presidenta que quan passara això que li ho fera saber i
ella cridaria per a que baixaren a vuidar-los.

El  Sr.  Guillamón  es va tornar  a queixar de la inseguretat en el  Grau.  Va
insistir que a les nits circulava gent poc recomanable.

I sent les 21:00 hores de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-
hi més assumptes que tractar,  la Sra. Presidenta alça la sessió, de tot això, com a
Secretari En done fe i, perquè conste, alce la present acta que firme junt amb a la Sra.
presidenta de la Junta Municipal de Districte Grau.
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